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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 13 november 2017. 

 

 

§ 2  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 63 och 81 

för år 2016, till första ordinarie sammanträde efter 

budgetfullmäktige, dvs den 27 november 2017. 

 

 

§ 3  
Interpellation om bilen som klassfråga (nr 2016:84) 
Dnr 107-1591/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Arkelsten (M) har ställt en interpellation om bilen som 

klassfråga. Kommunfullmäktige beslutade den 7 november 2016 

att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Bo Arkelsten, borgarrådet Helldén, Jackie 

Nylander, Martin Westmont och Rickard Wall. 
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§ 4  
Interpellation om sanering av skolgårdar, lekplatser 
m.m. (nr 2016:85) 
Dnr 107-1592/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Rickard Wall (-) har ställt en interpellation om sanering av 

skolgårdar, lekplatser m.m. Kommunfullmäktige beslutade den 7 

november 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall, borgarrådet Burell och Lisa 

Palm. 

 

 

§ 5  
Interpellation om Roma kulturklass (nr 2016:86) 
Dnr 107-1593/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Rickard Wall (-) har ställt en interpellation om Roma kulturklass. 

Kommunfullmäktige beslutade den 7 november 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall och borgarrådet Burell. 

 

 

§ 6  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 90 för år 2016, 

till första ordinarie sammanträde efter budgetfullmäktige, dvs den 

27 november 2017. 
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§ 7  
Interpellation om dräglig inomhusmiljö i Stockholms 
skolor (nr 2016:91) 
Dnr 107-1874/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Kristina Lutz (M) har ställt en interpellation om dräglig 

inomhusmiljö i Stockholms skolor. Kommunfullmäktige 

beslutade den 12 december 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Kristina Lutz, borgarråden Burell och 

Edholm. 

 

 

§ 8  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 92 – 93 för 

år 2016 och nr 1 – 28 för år 2017, till första ordinarie 

sammanträde efter budgetfullmäktige, dvs den 27 november 

2017. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om prioriteringar. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om idrottsmöjligheter i 

Hagastaden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 
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Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Vad händer efter att 

korttidskontraktet har löpt ut och man måste flytta ut från 

modulbostäderna? 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Christina Linderholm (C) ställer en fråga om otrygg skola. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Mikael Valier (KD) ställer en fråga angående parkeringsavgift för 

motorcykel och moped. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Dennis Wedin (M) ställer en fråga om den (S)-ledda majoritetens 

ansvar för trygghet. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om trygghetsvakter. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  
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§ 10  
Anmälningar 

 

Beslut 

 

Anmälningarna godkänns. 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 17 oktober 2017 – den 6 november 2017 och delgivits 

berörda organ anmäls. 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 24 oktober 2017 att 

utse ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till 

och med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Erik Hallonstén Wikström (S), har utsetts till ny ersättare efter 

Andrea Nylin (S). 

Billy Östh (M), har utsetts till ny ersättare efter Mads Lundgaard 

(M). 

Madeleine Sjöhage (C), har utsetts till ny ersättare efter Christer 

Mellstrand (C). 

 

 

§ 11  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 12  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 13 november 2017. 
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§ 13  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2017-11-06 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 6 november 2017 behandlas, 

bilaga 2. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 14  
Riktlinjer för riksfärdtjänst (Utl. 2017:228) 
Förslag från socialnämnden 
Dnr 151-673/2017 
 
Beslut  

1. Reviderade riktlinjer för riksfärdtjänst godkänns i enlighet 

med bilaga 2 till utlåtandet. 

2. Nuvarande riktlinjer (dnr 326-2140/2006) upphör därmed 

att gälla. 

 
Reservation 

Samtliga ledamöter för Kristdemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:228 behandlas. Utlåtandet 

gäller riktlinjer för riksfärdtjänst. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Lindhagen, Erik Slottner och 

Malin Ericson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindhagen (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Kristdemokraternas ersättaryttrande i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 15  
Pendlingsstråk för cykel och återställning efter 
Citybanan på Torsgatan (Utl. 2017:229) 
Genomförandebeslut 
Dnr 124-1375/2017 
 
Beslut  

1. Trafiknämnden får genomföra projekt Pendlingsstråk för 

cykel och återställning efter Citybanan på Torsgatan till en 

investeringsutgift om 85,0 mnkr och med inkomster om 

10,0 mnkr. Utgifterna för år 2017 ska inrymmas inom 

nämndens investeringsbudget. Utgifterna för kommande år 

behandlas i budget 2018. 

2. Trafiknämnden medges rätt att teckna erforderliga avtal. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:229 behandlas. Utlåtandet 

gäller pendlingsstråk för cykel och återställning efter Citybanan 

på Torsgatan. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Helldén och Brinck, Bawer 

Kevir, Patrik Silverudd och Malin Ericson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) och Patrik Silverudd (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 16  
Kvalitet i särskilt boende (Utl. 2017:230) 
Rekommendation från Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) 
Dnr 152-273/2017 

 
Beslut  

Rekommendation från Sveriges Kommuner och Landsting för 

arbete med ökad kvalitet nattetid i särskilt boende för äldre 

antas med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:230 behandlas. Utlåtandet 

gäller kvalitet i särskilt boende. 

 

I ärendet yttrar sig Torun Boucher. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 17  
Hjorthagen i Norra Djurgårdsstaden (Utl. 2017:231) 
Reviderat inriktningsbeslut 

 

Gasverket (Hjorthagen 1:3) 
Reviderat genomförandebeslut (Genomförandebeslut 11) 

 

Bobergsgatan 
Reviderat genomförandebeslut (Genomförandebeslut 12) 

 

Kolkajen-Ropsten 
Delgenomförandebeslut (Genomförandebeslut 13) 
Dnr 123-1339/2017 

 
Beslut  

1. Inriktningen för Hjorthagen i Norra Djurgårdsstaden 

godkänns. Exploateringsnämnden medges rätt att fortsätta 

utreda förutsättningarna för exploatering inom Hjorthagen, 

Norra Djurgårdsstaden till en investeringsutgift upp till 

165 mnkr. (Reviderat inriktningsbeslut). 

2. Exploateringsnämnden medges rätt att genomföra 

exploatering inom Gasverket, Hjorthagen 1:3 omfattande 

investeringsutgifter om 1071 mnkr, investeringsinkomster 

om 110 mnkr, samt försäljningsinkomster om 249 mnkr. 

Utgifterna för 2017 ska rymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2018. (Reviderat genomförandebeslut 11). 

3. Exploateringsnämnden medges rätt att genomföra 

exploatering inom Bobergsgatan, omfattande investerings-

utgifter om 500 mnkr och investeringsinkomster om 19 

mnkr. Utgifterna för år 2017 ska rymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2018. (Reviderat genomförandebeslut 12). 

4. Exploateringsnämnden medges rätt att genomföra 

exploatering inom Kolkajen-Ropsten omfattande 

investeringsutgifter om 345 mnkr. Utgifterna för år 2017 

ska rymmas inom nämndens investeringsbudget. 

Utgifterna för kommande år behandlas i budget för 2018. 

(Genomförandebeslut 13). 

5. Exploateringsnämnden ska i övrigt beakta vad som 

framgår av utlåtandet. 
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Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:231 behandlas. Utlåtandet 

gäller Hjorthagen i Norra Djurgårdsstaden, Gasverket, 

Bobergsgatan och kolkajen Ropsten. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog och Abit Dundar. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) och Abit Dundar (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 18  
Avtal om återtagande av mark vid Bromma flygplats för 
Tvärbanans utbyggnad (Utl. 2017:232) 
Hemställan från exploateringsnämnden 
Dnr 123-1500/2017 

 
Beslut 

1. Avtal om återtagande av mark med anledning av 

Tvärbanans utbyggnad med AB Storstockholms 

Lokaltrafik och Swedavia AB, i enlighet med bilaga 1 till 

utlåtandet, godkänns. 

2. Exploateringsnämnden, genom exploateringskontoret, 

medges rätt att teckna tilläggsavtal med Swedavia AB 

gällande arrendeområdet för Bromma flygplats, i enlighet 

med vad som framgår av utlåtandet. 

3. 20 miljoner kronor av stadens utgifter inom avtal i bilaga 1 

till utlåtandet finansieras genom disposition av i bokslut 

avsatta medel för infrastruktur. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:232 behandlas. Utlåtandet 

gäller avtal om återtagande av mark vid Bromma flygplats för 

Tvärbanans utbyggnad. 

 

I ärendet yttrar sig Cecilia Obermüller. 

 
Förslag till beslut 

Cecilia Obermüller (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 19  
Utveckla Järnvägsparken till stockholmarnas temapark 
(Utl. 2016:200) 
Motion (2015:68) av Anna König Jerlmyr (M) 
Dnr 106-1568/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:68) av Anna König Jerlmyr (M) om att 

”Utveckla Järnvägsparken till stockholmarnas temapark” anses 

besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Centerpartiet och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:200 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om att utveckla Järnvägsparken till 

stockholmarnas temapark. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet König Jerlmyr, Jan Valeskog, 

Jonas Naddebo, borgarrådet Helldén, Erik Slottner, Rickard Wall 

och Rikard Warlenius. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M), Jonas Naddebo (C) och Erik 

Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 20  
Gör Stockholms stad till pilotkommun för införandet av 
ett treterminssystem (Utl. 2016:201) 
Motion (2016:38) av Anna König Jerlmyr och Cecilia Brinck 
(båda M) 
Dnr 106-541/2016 

 
Beslut  

Motion (2016:38) av Anna König Jerlmyr och Cecilia Brinck 

(båda M) om att göra Stockholms stad till pilotkommun för 

införandet av ett treterminssystem anses besvarad med 

hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Centerpartiet och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:201 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om att göra Stockholms stad till 

pilotkommun för införandet av ett treterminssystem. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden König Jerlmyr och Burell, 

Ingegerd Akselsson Le Douaron, Christina Linderholm, Markus 

Nordström, borgarrådet Brinck, Erik Slottner, borgarrådet 

Edholm och Freddy Grip. 

 
Förslag till beslut 

Ingegerd Akselsson Le Douaron (MP) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M), Christina Linderholm (C) och 

Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 21  
Österleden som miljöprojekt genom att kraftigt minska 
biltrafiken i Stockholm (Utl. 2016:205) 
Motion (2014:17) av Berthold Gustavsson (M) 
Dnr 314-1778/2014 

 
Beslut  

Motion (2014:17) av Berthold Gustavsson (M) om Österleden 

som miljöprojekt genom att kraftigt minska biltrafiken i 

Stockholm anses besvarad med hänvisning till vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:205 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om Österleden som miljöprojekt genom att 

kraftigt minska biltrafiken i Stockholm. 

 

I debatten yttrar sig Berthold Gustavsson, borgarrådet Helldén, 

Rikard Warlenius, Rickard Wall, Mikael Valier, Jan Valeskog, 

Malin Ericson, borgarrådet Brinck, Patrik Silverudd, Lorentz 

Tovatt, Maria Antonsson, Åke Askensten, Martin Westmont, Ulla 

Hamilton och Magda Rasmusson. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Berthold Gustavsson (M), Patrik Silverudd (L) och Mikael Valier 

(KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 22  
Bygg ett nytt bostadsområde vid Masthamnen på 
Södermalm (Utl. 2016:206) 
Motion (2016:3) av Karin Ernlund (C) 
Dnr 106-48/2016 

 
Beslut  

Motion (2016:3) om att bygga ett nytt bostadsområde vid 

Masthamnen på Södermalm av Karin Ernlund (C) anses 

besvarad med vad som sägs i utlåtandet. 

 

Reservationer 

Samtliga ledamöter för Liberalerna, Centerpartiet och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:206 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om att bygga ett nytt bostadsområde vid 

Masthamnen på Södermalm. 

 

I debatten yttrar sig Jonas Naddebo, Mikael Valier, Jan Valeskog, 

Björn Ljung, Martin Hansson och Lars Arell. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Björn Ljung (L), Jonas Naddebo (C) och Erik Slottner (KD) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Centerpartiets och 

Kristdemokraternas ersättaryttrande i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 23  
Höjd habiliteringsersättning (Utl. 2016:208) 
Motion (2015:84) av Isabel Smedberg Palmqvist (L) 
Dnr 106-1901/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:84) av Isabel Smedberg Palmqvist (L) om höjd 

habiliteringsersättning anses besvarad med vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:208 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om höjd habiliteringsersättning. 

 

I debatten yttrar sig Isabel Smedberg Palmqvist, Johan Fälldin, 

Alexandra Mattsson Åkerström och borgarrådet Lindhagen. 

 
Förslag till beslut 

Alexandra Mattson Åkerström (V) och Isabel Smedberg 

Palmqvist (L) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 24  
Riktlinjer för ledsagning (Utl. 2016:209) 
Motion (2015:85) av Isabel Smedberg Palmqvist (L) 
Dnr 106-1902/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:85) av Isabel Smedberg Palmqvist (L) om 

riktlinjer för ledsagning anses besvarad med vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:209 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om riktlinjer för ledsagning. 

 

I debatten yttrar sig Isabel Smedberg Palmqvist, Johan Fälldin, 

Rana Carlstedt och borgarrådet Lindhagen. 

 
Förslag till beslut 

Rana Carlstedt (S), Isabel Smedberg Palmqvist (L) och Johan 

Fälldin (C) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 

§ 25  
Bordläggning av ärenden 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:213 – 2016:217, 2017:16 – 2017:20, 2017:34 – 

2017:36, 2017:46 – 2017:49, 2017:64 – 2017:66, 2017:79, 

2017:87 – 2017:114, 2017:124 – 2017:139, 2017:154 – 2017:176, 

2017:179 – 2017:185, 2017:200 – 2017:205, 2017:223 – 

2017:227 och 2017:233 – 2017:234 bordläggs, till första 

ordinarie sammanträde efter budgetfullmäktige, dvs den 27 

november 2017. 
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§ 26  
Nyväckta motioner 

 

Under tiden den 17 oktober 2017 – 6 november 2017 väcktes 

följande motioner: 

 

1. Motion (2017:62) av Mikael Valier (KD) om att förbättra 

återvinning av elektronik 

Dnr 106-1700/2017 

2. Motion (2017:63) av Jonas Naddebo m.fl. (alla C) om ett 

grönt och skönt takpaket för Stockholm 

Dnr 106-1701/201 

3. Motion (2017:64) av Jonas Naddebo m.fl. (alla C) om 

måltidsoptimering för minskat matsvinn i stadens skolor 

Dnr 106-1702/2017 

4. Motion (2017:65) av Jonas Naddebo m.fl. (alla C) om ett 

parklyft för Stockholm och en kommunal nedskräpnings-

avgift 

Dnr 106-1703/2017 

5. Motion (2017:66) av Abit Dundar (L) om att inrätta 

innovationszoner för ett mer effektivt och miljömedvetet 

byggande 

Dnr 106-1704/2017 

6. Motion (2017:67) av Björn Ljung (L) om att ge Stockholm 

en riktig arkitekturpolicy 

Dnr 106-1705/2017 

 

 

 

Sammanträdet avslutas kl. 21:55. 

 

 

Vid protokollet 

Kerstin Tillkvist 

 


